
 

 

Eastern Europe Regional News, December 4, 2019 
 
Jack Corley 
December 4, 2019 

 

  

 

 

 

 

December 4, 2019  
 

 

 

Ukraine Holds Workshop for Blessed Families and 
Matching Candidates 

 November 23-24, 2019 

  

A special workshop for blessed families and matching candidates was held in Kyiv, 

Ukraine, on November 23-24. Mr. Franz Kerschbaummayr, the coordinator of first-



 

 

 

generation Blessings for the Europe/Middle East region’s Blessed Family 

Department, came from Italy to lead the workshop. Read more... 

  

 

Семинар для благословленных семей и кандидатов 
на помолвку 

  23-24 ноября 2019 г. 

23-24 ноября господин Франц Киршбауммайр прибыл на Украину для 

проведения специального семинара для благословлённых семей и кандидатов 

на помолвку. Всего было около 50 участников, они слушали презентации г-на 

Киршбауммайра и участвовали в дискуссиях. Читать дальше... 

  

 

 

Sofia Community Unites to Host Family Festival 

 November 24, 2019, Bulgaria 

Edina Zsolcsak-Dimitrova, Leader, FFWPU Bulgaria 

A Family Festival was held on November 24 in the Peace Embassy of Sofia, 

Bulgaria. The program began with a moving testimony by our VIP guest Mariana 

Tincheva-Eklesia about her experiences at the Southeast Europe Peace Summit 

held in Tirana, Albania, in October.  Read more... 

  

Софийская община объединилась для проведения 
семейного фестиваля 



 

 

 

24 ноября 2019 г, Болгария 

Эдина Жолчак-Димитрова, руководитель ФСЕММ Болгарии 

Семейный праздник состоялся 24 ноября в посольстве мира в Софии, 

Болгария. Программа началась с трогательного свидетельства нашего VIP-

гостя Марианы Тинчевой-Эклезии о ее опыте на Саммите мира в Юго-

Восточной Европе, который состоялся в Тиране, Албания, в октябре. Читать 

дальше... 

  

 

 

 

 
  

  

 
 

 


